



浙江大學

Dept. of Chemistry, Zhejiang University
Hangzhou, 310027, P. R. China

Phone: 86-571-87951352
Fax: 86-571-87951895

Announcement of “Young Chemists Forum at Zhejiang University”

It is our sincere pleasure to invite you to Hangzhou this spring for the First Young Chemists Forum at Zhejiang University. The attendees should hold a Ph.D. (or, expecting a Ph.D. degree in 2013) in the field of chemistry or related fields. About 10-15 young chemists will be selected from the candidates. For each successful attendee, Zhejiang University shall provide up to \$1500 USD for international airfare to Hangzhou (round trip, economy class), as well as your local accommodations and meals at Hangzhou.

The main topics of the Forum are the frontiers of chemistry, chemical research in China, and education of postdocs and graduate students in Chinese universities.

Although candidates from all sub-fields of chemistry shall be considered, candidates with expertise in the following sub-fields are strongly encouraged to apply:

- (1) synthesis and applications of advanced materials
- (2) molecular spectroscopy
- (3) computational chemistry
- (4) total synthesis of natural products and asymmetric catalysis in organic synthesis
- (5) chemical biology

Please respond to this announcement by e-mailing Professor Jie Fan (jfan@zju.edu.cn), who is the forum coordinator. A tentative title and a resume should be provided along with the application. The deadline for applications is March 15st. The forum will be held on May10-12th, 2013.

Organizing Committee

Chairman

Prof. Shengming Ma and Prof. Xiaogang Peng

Coordinator

Prof. Jie Fan

P.S. If applicants to this forum are also interested in applying a Principal Investigator in the Department of Chemistry at Zhejiang University, please refer to the recruitment website (http://www.chem.zju.edu.cn/chinese/redir.php?catalog_id=183&object_id=21997) and contact with Professor Bingfeng Shi (bfshi@zju.edu.cn).

浙江大学“青年化学家论坛”和“独立课题组负责人招聘”

“青年化学家论坛”将于2013年5月10-12日在浙江大学(杭州)举行。申请人需已获得或将于2013年获得化学或相关学科博士,并在3月15日前提交申请。我们将从申请人中邀请10-15人来杭赴会。浙江大学为参加者提供来回国际旅费(不超过1500美金)以及杭州当地食宿费用。本次论坛的主题覆盖化学所有的前沿领域,但我们特别鼓励具有以下学术背景的博士申请参加本次会议。

- 1) 高新材料的合成与应用
- 2) 分子光谱和波谱学
- 3) 计算化学
- 4) 天然产物全合成和有机不对称合成
- 5) 化学生物学

有效申请需包括个人简历、论文发表明细、3-5篇代表性论文,并请于三月十五日之前提交给论坛秘书范杰教授(jfan@zju.edu.cn)。

本次会议组委会成员

主席:麻生明教授 彭笑刚教授

秘书:范杰教授

附:如果参会者同时希望申请浙江大学化学系独立课题组负责人(Principal Investigator)的职位,请参考化学系招聘网站并与史炳锋特聘研究员联系(bfshi@zju.edu.cn)

http://www.chem.zju.edu.cn/chinese/redir.php?catalog_id=183&object_id=21997。